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Wczoraj odbyła się roczna odprawa podsumowująca wyniki pracy Straży Miejskiej. W
odprawie oprócz kierownictwa Straży Miejskiej udział wzięli Prezydent miasta Elbląg
Witold Wróblewski wraz z Dyrektorem Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania
Kryzysowego Urzędu Miejskiego Tomaszem Świniarskim .      
Naradę roczną rozpoczął komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik, który ocenił efektywność
działań oraz przedstawił priorytetowe przedsięwzięcia, jakie były realizowane w jednostce i stoją
przed nią w 2020 roku.Głos na odprawie rocznej zabrali też zaproszeni goście. Potrzebę
istnienia i użyteczność formacji potwierdził prezydent. Za całokształt podziękował również
Dyrektor Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego, wyrażając nadzeję na
dalszą owocną współpracę. Określając zadania na 2020 rok, Komendant Straży Miejskiej
wymienił m.in. wdrożenie nowego systemu informatycznego,
zwiększenie stanu osobowego, służby siedem dni w tygodniu, doposażenie w umundurowanie
czy dodatkowy pojazd i jego dostosowanie, poruszona została również kwestia ewentualnej
nowej siedziby. Zbyt wcześnie jednak by mówić w tej sprawie o szczegółach.
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